



GLOBAL LAUNDRY SOLUTIONS



CED+

SHUTTLE LIFTING CONVEYOR CED+

The CED+ provides effective distribution for your laundry. The conveyor distributes the linen loads coming from the water extraction press to the dryers automatically, silently and accurately with a lifting and transfer movement.

You can install more than one CED+ in the same lane for the optimization of the line.

CONVEIOR ELEVATOR DEPLASABIL CED+

CED + oferă o distribuție eficientă în spălătoria dvs.

Într-un mod automat, silențios și precis, transportorul distribuie loturile de lenjerie care vin de la presa hidroextractoare la uscătoare cu o mișcare comună de ridicare și translație.

Puteți instala mai mult de un CED + în același mod pentru optimizarea liniei.

CONVOYEUR ÉLÉVATEUR DÉPLAÇABLE CED+

Le CED+ assure une distribution efficace au sein de votre blanchisserie.

De manière automatisée, silencieuse et précise, le convoyeur distribue les galettes de linge en provenance de la presseessoreuse vers les séchoirs avec un déplacement conjoint d'élévation et de translation.

Vous pouvez installer plus d'un CED+ dans la même voie pour l'optimisation de la ligne.

CED+

The communication with the **Batch Washer Manager Tool** makes it possible to control and manage the distribution activities, thus improving the overall efficiency of the process in your laundry.

For the maximum safety of operators, the CED+ incorporates a protective fence system that creates a safety area between the press and the dryers.

When an attempt is made to gain access to the safety perimeter, an automatic stopping system is activated.



Available versions

- CED+ 1 Belt
- CED+ twin 2 Belts
- CE+ 1 Belt (Lifting conveyor)

Technical features

- Dual speed for movement (50m/min) 164ft/min and for elevating (15m/min) 49,2ft/min
- Self-supporting on the floor
- Up to 10 stations

CED+

Comunicarea cu Batch Washer Manager Tool vă permite să controlați și să gestionați activitatea de distribuție, îmbunătățind eficiența generală a procesului din spălătorie. Pentru siguranța maximă a operatorilor, CED + încorporează un sistem de protecție bariere care creează o zonă de siguranță între presă și uscătoare. Dacă încercați să accesați perimetrul de securitate, este activat un sistem de oprire automată.



Versiuni disponibile

- CED+ 1 Banda
- CED+ twin 2 Benzi
- CE+ 1 Banda (Conveior elevator)

Caracteristici tehnice

- Dubla viteza de translatie (50m/min) si de ridicare (15m/min)
- Auto-suport la sol
- Pana la 10 statii

CED+

La communication avec le **Batch Washer Manager Tool** vous permet de contrôler et gérer l'activité de distribution, et améliore l'efficacité globale du processus de votre blanchisserie.

Pour assurer la sécurité maximale des utilisateurs, le CED+ est doté d'un système de protection à barrières offrant une zone de sécurité entre la presse et les séchoirs.

Dans le cas où une personne serait tentée d'accéder au périmètre de sécurité, un système d'arrêt automatique est activé.



Versions disponibles

- CED+ 1 Tapis
- CED+ twin 2 Tapis
- CE+ 1 Tapis (Convoyeur élévateur)

Caractéristiques techniques

- Double vitesse de translation (50 m/min) et d'élévation (15 m/min).
- Auto-soutenu au sol
- Jusqu'à 10 stations



Girbau s.a. reserves the right to change design and/or construction without notice.

Girbau s.a. își rezerva dreptul de a introduce modificari.

Girbau s.a. se réserve le droit d'apporter des modifications.

girbau.com

HEADQUARTERS

GIRBAU, S.A. Ctra de Manlleu, km. 1 - 08500 Vic (Barcelona) Spain
Tel. (+34) 902 300 359 - comercial@girbau.com - Fax (+34) 938 860 785
Internati onal: Tel. (+34) 938 862 219 - girbau@girbau.com

BRANCHES: Argentina, Australia, Brazil, China, Cuba, Dominican Rep., France, Germany, Italy, Portugal, Spain, U.A.E., U.K., U.S.A.

